

# David Weng

Photographer/Video Editor/Graphic designer/Web Designer

China → Canada

Tel: +1 7787756351

E-Mail: [mail@davidweng.tk](mailto:mail@davidweng.tk)



## Education

- 2021 - 2025 University of British Columbia / Faculty of Arts / Media Studies

## Experience

### UBC CSSA - Director of Publicity dpt. 2020-present

Responsible for the recording of activities within the organization and video production.

### High school student council - President 2020- 2021

Manage the Literature and Art Department, Propaganda Department, Sports Department, Learning Department, Discipline Inspection Department and Logistics Department of the Canadian Secondary Wenzhou No. 22 School.

### Wenzhou TV station - Intern Editor 2020

Involved in the production process of TV programs, in the pre-recording in charge of control the mixer and assist the director to switch camera.

### High School TV station - Director 2019-2020

<https://space.bilibili.com/65220439>

Joined the school TV station in Grade 10 as a editor, while assuming part of the photographic work. Elected and become TV station director in Grade 11, lead and participated in the PRC 70th Anniversary school celebration video , graduation film, sports records and other projects.

## Projects

### Microfilm 「Gourd」 2020

<https://www.xinpianchang.com/a10987830>

Equipment used: Sony α6300 + Sigma 30mm F1.4

Adapted from the text story, self-editing and self-direction.

Won the first prize in Wenzhou Microfilm Competition for Primary and Middle School students.

### Novel 「Cyborg」 2020

<https://tinyurl.com/yjalmzow>

A cyberpunk novel developed from an assignment in English 12 class.

See examples of works in [More](#)

## About me

Want to be a recognized creator.

## More

Online Resume: [davidweng.tk](http://davidweng.tk)

Video Portfolio: [tinyurl.com/ygarwcvh](https://tinyurl.com/ygarwcvh)

Graphic Portfolio: [tinyurl.com/yzyqajqe](https://tinyurl.com/yzyqajqe)



# 翁佳宸 David

摄影/剪辑/平面设计/网页设计

中国 → 加拿大

手机: +1 9378151592

邮箱: mail@davidweng.tk



## 教育经历 Education

- 2021 - 2025 University of British Columbia / Faculty of Arts / Media Studies

## 经历 Experience

**UBC 中国学生学者联合会 - 文宣部 Director** 2021-现在

负责组织内活动记录拍摄与视频制作工作

**高中学生会 - 主席** 2020.09-2021.07

管理温州市第二十二中学加拿大高中学生会下属文艺部、宣传部、体育部、学习部、纪检部、后勤部。

**温州电视台 - 后期剪辑 (实习)** 2020

参与电视节目制作过程, 在前期录制时负责控制调音台并辅助导播切镜, 后期制作时根据要求对节目做剪辑工作。

**高中媒体宣传中心电视台 - 台长** 2019-2020

<https://space.bilibili.com/65220439>

高一加入校电视台担任后期剪辑职位, 同时承担部分摄影工作。

高二当选电视台台长, 主导并参与了学校新中国七十周年贺岁视频, 高三毕业片, 运动会记录等项目。

## 个人项目 Projects

**微电影「清兵卫」** 2020

<https://www.xinpianchang.com/a10987830>

使用器材: 索尼a6300 + 适马30mm F1.4

自编自导创作一部十分钟左右的微电影。根据课文改编剧本, 自行绘制分镜稿, 独立完成拍摄到后期全部流程。

作品取得温州市中学生微电影大赛“一等奖”

**小说「Cyborg」** 2020

<https://tinyurl.com/yjalmzow>

一部赛博朋克世界观下的小说。

更多补充材料详见[更多](#)中的作品示例

## 关于我

理想是成为受人认可的创作者。

## 更多

个人网站 [davidweng.tk](http://davidweng.tk)

影像作品示例: [tinyurl.com/ygarwcvh](https://tinyurl.com/ygarwcvh)

图像作品示例: [tinyurl.com/yzyqajqe](https://tinyurl.com/yzyqajqe)

